
 
BRM.0012.3.7.2024        

 

Protokół nr 3/2024 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 25 czerwca 2024 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

aleja Ratuszowa 36. 

 

 

Czas trwania posiedzenia 13.00 – 13.30 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Ewa Podogrodzka   – Przewodnicząca Komisji 

2. Wojciech Piniewski  – Zastępca Przewodniczącej Komisji 

3. Rafał Lewandowski  – Członek Komisji 

 

Na posiedzenie komisji spóźnił się radny Tomasz Marcinkowski. 

 

Lista obecności członków Komisji obecnych podczas Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Mariola Styperek –  Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego Inowrocławia; 

2. Michał Jaśtak –  Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich; 

3. Jarosław Marek – Dyrektor Zakładu Robót Publicznych w Inowrocławiu. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

 

Posiedzenie Komisji otworzyła Pani Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji, która po 

sprawdzeniu obecności członków Komisji stwierdziła, że w obradach Komisji uczestniczy 

3 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

 

Propozycji zmian do porządku nie było, przystąpiono do jego realizacji.  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum.  

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 2/2024 z posiedzenia Komisji. 

4. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

5. Analiza sytuacji finansowej Zakładu Robót Publicznych w Inowrocławiu za 2023 r. 

6. Sprawy bieżące.  

 

Ad 3. Przyjęcie protokoły nr 2/2024 z posiedzenia Komisji. 

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 2/2024 z posiedzenia Komisji? 

 

głosowanie:    za – 3 , przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
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Ad 4. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Michał Jaśtak –  Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Przedstawił informacje na temat umorzenia części udziałów w spółce Miejskie Przedsiębiorstwo 

komunikacyjne sp. z o.o. w Inowrocławiu.  

Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Pytania i dyskusja:  

 

Wojciech Piniewski – Zastępca Przewodniczącej Komisji: 

Ta własność będzie przeniesiona notarialnie? 

 

Michał Jaśtak –  Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Tak, notarialnie.  

 

Innych pytań nie było. 

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za wydaniem pozytywnej opinii? 

 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 

26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego 

z 2022 r. poz. 1091), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę nr 9/2024 o wydaniu 

pozytywnej opinii. 

 

Mariola Styperek –  Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego Inowrocławia: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 

Inowrocławia na rok 2024 wraz z autopoprawkami. 

Projekt stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Pytania i dyskusja:  

 

Wojciech Piniewski – Zastępca Przewodniczącej Komisji: 

W projekcie nie zauważyłem zabezpieczonych środków na remont boiska w Szkole Podstawowej nr 

10. 

 

Mariola Styperek –  Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego Inowrocławia: 

Nie widziałam, aby Wydział Oświaty taki wniosek złożył.   

 

Wojciech Piniewski – Zastępca Przewodniczącej Komisji: 

Pani Skarbnik informowała na początku roku, że środki są zabezpieczone. 

 

Mariola Styperek –  Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego Inowrocławia: 

Jeżeli Pani Skarbnik mówiła, że takie środki są zabezpieczone, to szkoła powinna realizować.  

 

Wojciech Piniewski – Zastępca Przewodniczącej Komisji: 

W budżecie zauważyłem, że jest sala gimnastyczna i są schody, ale nie ma boiska. 
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Mariola Styperek –  Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego Inowrocławia: 

Ustalę z Panią Skarbnik.  

 

Innych pytań nie było. 

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 

 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 

26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego 

z 2022 r. poz. 1091), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę nr 10/2024 o pozytywnym 

zaopiniowaniu projektu uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 

Inowrocławia na rok 2024. 

 

Mariola Styperek –  Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego Inowrocławia: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Inowrocławia na lata 2024-2034 wraz z autopoprawkami. 

Projekt stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Pytania i dyskusja: nie było. 

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 

 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 

26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego 

z 2022 r. poz. 1091), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę nr 11/2024 o pozytywnym 

zaopiniowaniu projektu uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2024-2034. 

 

Mariola Styperek –  Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego Inowrocławia: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2023. 

Projekt stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Pytania i dyskusja: nie było. 

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 

 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 

26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego 

z 2022 r. poz. 1091), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę nr 12/2024 o pozytywnym 

zaopiniowaniu projektu uchwały zmieniający uchwałę w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2023. 
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Ad 5. Analiza sytuacji finansowej Zakładu Robót Publicznych w Inowrocławiu za 2023 r. 

Jarosław Marek – Dyrektor Zakładu Robót Publicznych w Inowrocławiu: 

Przedstawił analizę sytuacji finansowej Zakładu Robót Publicznych w Inowrocławiu za 2023 r. 

Analiza stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Pytania i dyskusja:  

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Zakład Robót Publicznych bardzo ładnie wyszedł. Plan nie jest przekroczony, wykonanie jest 

wyższe. Patrząc na zadanie dotyczące pobierania opłat parkingowych, czy może Pan Dyrektor ma 

jakieś sugestie, gdzie takie parkingi można by było utworzyć, aby Miasto miało zwiększone 

dochody? 

 

Jarosław Marek – Dyrektor Zakładu Robót Publicznych w Inowrocławiu: 

Taka potrzeba jest na dalszej części ulicy Solankowej. Sygnały mamy również z ulicy Toruńskiej. 

Obłożenie pojazdami tych dwóch miejsc jest bardzo duże. Robiliśmy już analizę i dwa takie 

parkomaty na ulicę Toruńską trzeba by było. Jest to koszt ok. 60 tysięcy. Przyszłością są Solanki.   

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

W którym miejscu? 

 

Jarosław Marek – Dyrektor Zakładu Robót Publicznych w Inowrocławiu: 

To jest Narutowicza, Ratuszowa, Świętokrzyska i w tym kwadracie można by było taką strefę 

wprowadzić. Jest to dość spora inwestycja. To jest ok. 9-10 parkomatów tj. pół miliona złotych. 

Problemem jest również to, że nie możemy pobierać opłat w weekendy. Na parkingu ul. Kilińskiego 

tam przydałby się szlaban i system kasowy, który by funkcjonował jako wpłatomat miejski.                  

Na dzień dziejscy jest to koszt 160-180 tysięcy złotych. Ulicy Bocznej i Magazynowej na chwilę 

obecną nie możemy zrobić. Koszt parkomatu wynosi ok. 32 tysięcy złotych. Im więcej ich 

kupujemy ta cena spada.  

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Z tej firmy, z której kupujecie jesteście zadowoleni?  

 

Jarosław Marek – Dyrektor Zakładu Robót Publicznych w Inowrocławiu: 

Tak. Ponadto mamy dwóch pracowników, którzy obsługują te parkomaty. Zrezygnowaliśmy                   

z umowy ryczałtowej, nasi pracownicy starają naprawić te parkomaty sami. Kupujemy tylko części 

niezbędne. Drobne naprawy robimy sami. Jest to spora oszczędność. 

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Te pomysły, uwagi które przedstawił Dyrektor są bardzo cenna, aby zwiększyć dochody dla miasta.    

 

Jarosław Marek – Dyrektor Zakładu Robót Publicznych w Inowrocławiu: 

Z tym tematem byliśmy u Prezydenta i musimy przeprowadzić dodatkowe analizy.    

 

Tomasz Marcinkowski – Członek Komisji Budżetu i Finansów: 

Czy przy ulicy Solankowej 22 można by było rozważyć utworzenie 2 miejsc parkingowych dla 

osób niepełnosprawnych.  

 

Jarosław Marek – Dyrektor Zakładu Robót Publicznych w Inowrocławiu: 

Jest to ulica powiatowa i zarządcą jest powiat.   

 

Tomasz Marcinkowski – Członek Komisji Budżetu i Finansów: 

To najlepiej złożyć interpelację? 
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Jarosław Marek – Dyrektor Zakładu Robót Publicznych w Inowrocławiu: 

Tak. Jeżeli trafi do nas, to przekażemy ją według właściwości.  

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

A tam jest za mało miejsc? 

 

Tomasz Marcinkowski – Członek Komisji Budżetu i Finansów: 

Zgłaszali rodzice, że takie dodatkowe miejsca by się przydały. 

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Parking jest przecież w środku. Również na ulicy są takie miejsca. 

 

Wojciech Piniewski – Zastępca Przewodniczącej Komisji: 

To zakład musi przeprowadzić taką analizę.  

 

Jarosław Marek – Dyrektor Zakładu Robót Publicznych w Inowrocławiu: 

Warto by było zainwestować w monitoring na placach zabaw, aby można identyfikować sprawców 

wandalizmu.  

 

Innych pytań nie było. 

 

Ad 6. Sprawy bieżące. 

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Radna poinformowała, że następne posiedzenia Komisji odbędą się 2 lipca i  27 sierpnia o godz. 

13.00. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

 

 

 

 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów 

 

 /-/Ewa Podogrodzka 

 

 

 

 

 
 

 
 

Protokółowała:  

/-/Agnieszka Bardzińska 


